
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 371 

 

На 13 юни 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Камелия Нейкова, Росица  

   Матева, Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева, 

   Гергана Стоянова, Красимир Ципов,  

   Любомир Георгиев, Георги Баханов, Елка 

   Стоянова 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева. 

3. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладва: Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Георги Баханов, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Севинч Солакова, Йорданка 

Ганчева. 
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Заседанието бе открито в 10,50 ч. ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме необходимия 

кворум за заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Солакова, Ганчева и 

Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров, госпожа 

Георгиева, госпожа Стойчева, госпожа Гергана Стоянова, господин 

Ципов, господин Георгиев и аз. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Да ме включите в първа точка: Доклади 

по административни преписки, и нова точка относно изплащане на 

възнаграждения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам точка 

трета да бъде: Доклад относно искане за изплащане на 

възнаграждения на ОИК. 

Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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Започваме с първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Колеги, в точка едно ще започна с един доклад, другите 

малко по-нататък. 

Докладвам ви с вх. № ЦИК-00-203/09.06.2023 г. писмо от 

финансовия инспектор, който извършва финансова инспекция на 

Централната избирателна комисия, с което писмо се изискват в 

оригинал документи съгласно писмото, което е в папка с мои 

инициали в днешното заседание.  

Това писмо беше изпратено и на електронната поща на 

всички членове на Централната избирателна комисия за запознаване. 

Предвид срокът, който е поставен от финансовия инспектор, с писмо 

с изх. № ЦИК-04-35/12.06.2023 г. изисканите документи са 

предоставени и са получени от господин З. на ръка, така че моля за 

последващо одобрение на писмото. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващият ми доклад отново е във връзка с извършваната 

финансова инспекция на Централната избирателна комисия – писмо, 

с вх. № ЦИК-00-204/09.06.2023 г., което също беше изпратено на 

членовете на комисията за запознаване. Писмото също е във 

вътрешната мрежа и може да се запознаете с всички документи, 

които се изискват в оригинал или съответно заверено копие, като 

срокът за тяхното предоставяне е 14,00 ч. на 13 юни 2023 г. 

Документацията се подготвя от администрацията и в указания срок 

ще бъде предоставена на финансовия инспектор с писмо, така че 

моля да гласуваме предоставянето на документацията по т. 1 до т. 5 

включително, както се изисква от финансовия инспектор.  
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Към писмото ще бъде приложен и опис на представените 

документи, подписан, както се подписва документацията на 

Централната избирателна комисия от председател и в случая зам.-

председател. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви оферта от А 1 с 

вх. № ЦИК-08-13/12.06.2023 г.  

Моля да се запознаете с нея. Тя отразява предложенията, 

които на срещата, която беше проведена, и колегите, които 

присъствахме, се разбрахме да има предложение в два варианта за 

плановете, които евентуално да ползва Централната избирателна 

комисия при сключване на нов договор за ползване на мобилни и 

интернет услуги.  

Моето лично мнение е, че може би е по-добре да се 

ориентираме към втория вариант, но в крайна сметка 

администрацията също трябва да направи проверка, да уточни и да 

излезе с предложение, съпоставяйки досегашния договор. Аз лично 

– на първата страница, където са тарифните планове, имам въпрос 

коя е зона 3, тъй като не виждам по-нататък обяснено – има само 

зона 1 и зона 2, които са показани в кои държави са и това трябва да 

го изясни администрацията, и да бъде внесено предложение с проект 

на договор към кой вариант да се ориентираме. Разбира се, ако 

колегите имат друго предложение, моля след запознаване да се 

изрази, за да вземем решение кой план от двата варианта да 

одобрим. (Реплика.) 
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Колеги, ще върна на доклад тази оферта, когато от 

администрацията бъдат така любезни да публикуват във вътрешната 

мрежа документите. 

Ще проверя дали следващият ми доклад е качен във 

вътрешната мрежа – качен е, докладна записка с вх. № ЦИК-09-

185/12.06.2023 г.  

Става дума за застраховката „гражданска отговорност“ за 

служебния автомобил, която изтича на 16 юни 2023 г. и съгласно 

посочените нормативни основания от Кодекса на застраховането е 

необходимо нейното подновяване, като това е задължителна 

застраховка. 

Прогнозната стойност на разхода е до 500 лв. без ДДС. Има 

средства по бюджета, има и контролен лист за извършен 

предварителен финансов контрол преди поемане на задължението, 

така че предлагам да се одобри извършването на такъв разход за 

сключване на застраховка „гражданска отговорност“ на служебния 

автомобил. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, във връзка с направения от мен доклад по писмата от 

финансовия инспектор пропуснах да кажа, че предлагам всички 

документи, свързани с финансовата инспекция, както и разменената 

кореспонденция, да се съхраняват в деловодството в оригинал в 

обособена папка и в този смисъл ще бъде възложено на директора на 

дирекция „Администрация“ да създаде необходимата организация. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

извършването на проверка на седем броя машини за гласуване, 

използвани в изборите за народни представители на 2 октомври 
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2022 г., предлагам да изпратим писмо до ДАНС, за да осигурят 

присъствието на техните представители днес в 14,00 ч. Проектът на 

писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, към доклада ми с вх. № ЦИК-

09-185 освен разхода за гражданска отговорност и за технически 

преглед на автомобила включва тази сума, която гласувахме – да се 

добави за протокола. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с протоколно 

решение на Централната избирателна комисия от 23 май 2023 г. за 

одобряване на процедурата и за пристъпване към действие по 

архивиране на флашпаметите от изборите на 2 април, се оказа, че 

посоченият от Министерството на електронното управление за 

ръководител на екипа вече не е служител на Министерството, 

поради което предлагам да изпратим писмо до МЕУ с молба да 

определят нов ръководител на екипа. Проектът на писмо е в моя 

папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмо с вх. № 

НС-23-334/31.05.2023 г. Припомням, че това е писмо от „ЕнЕрДжи 

Сорс“ и с него ни уведомяват, че са проверили техническата 

изправност на получените 9583 броя акумулаторни батерии и са 
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установили, че те се нуждаят от опреснителен заряд. В склада, в 

който се съхраняват батериите, има още 121 броя годни 

акумулаторни батерии и 2118 броя негодни за употреба 

акумулаторни батерии, което е видно от писмо с вх. № ЦИК-99-

4/23.01.2023 г. 

Предвид, че акумулаторните батерии ще са ни необходими за 

месец октомври, когато ще са местните избори, предлагам да 

изпратим писмо до „ЕнЕрДжи Сорс“, с което да им укажем да 

заредят батериите така, че те да са в оптимално състояние през 

месец октомври, а също така и да им поискаме оферта за изкупуване 

на негодните батерии. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка има няколко различни доклада, които са 

се натрупали. Първа е папка „ЕК-ад хок“. Към нея трябва да се 

добави към тази папка и писмо с вх. № ЕП-04-01-57, МВнР. Това е 

писмото, което сме получили. Отнася се до едно и също нещо – до 

гласуването извън страната, което трябва по някакъв начин да се 

произнесем по базата данни, създадена от Испанската централна 

избирателна комисия. Срокът за отговор е 26 юни, така че в момента 

го докладвам за запознаване. Ще напиша отговор, какъвто те 

очакват, и ще го докладвам на следващото заседание. 

Следващата папка е „крипто“, в която имаме всички 

автоматизирани съобщения, които сме получили от № 44 до № 48. 

Разбрах, че подобно съобщение е имало и с № 43, което е 07-34, 44, 

45,46, 47 и 48 – всичките те, съобщават едно и също нещо, че 
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файловете, които са съществували и са свързани с европейските 

избори през 2019 г. са заличени, но това е станало през 2022 г. на 

13 юли. 

По този повод разговарях с господин         С. и това 

заличаване най-вероятно е свързано с издаването на нова папка. Ние 

едва ли нещо трябва да отговаряме, но поставям отново въпроса, че 

трябва да уточним отношенията си с „Информационно обслужване“ 

АД по повод на този крипто инструмент, и в рамките на контактите 

с тях предложението е, че те като системен интегратор биха могли 

да получат от нас задача да обслужат и крипто инструмента за 

европейските избори. 

На работно заседание би трябвало да обсъдим този въпрос и 

да вземем решение какво ще бъде нашата позиция, тъй като не 

обърнах внимание, че договорът, който е съществувал през 2019 г. 

няма как ние да възобновим. „Информационно обслужване“ АД ни 

обръщат внимание, че като интегратор биха могли да получат 

възлагане за изпълнение на тази задача. 

В следващата папка имаме сборник с компендиума по 

електронно гласуване. Имаме го и в английски, и в български 

вариант. Въпросът ми към Вас е къде да го сложим като източник на 

една обобщена информация – 54 страници е, но може да служи като 

референтен текст, ако някога някой има нужда да се запознава с 

практиките в рамките на Съвета на Европа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: В отделна папка 

към „Народно събрание“. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Имайте предвид, че това е широко 

тълкование – всичко, свързано с обмен на информация, 

идентификация. Не е в онзи смисъл, в който ние разбираме 

електронно гласуване като гласуване онлайн. 

По принцип използването на всички тези технологии е 

обобщено.  

Имам също един отговор, който се отнася до евентуалното 

посещение на Грузинската избирателна комисия. Докладвано е от 
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госпожа Ганчева едно писмо, с което те ни уведомяват, че юлското 

им пътуване ще бъде до Тирана и задават въпрос не може ли да се 

отложи за месец октомври или ноември. 

Текстът, който съм подготвил, е кратък и неговият смисъл е 

да им напомним, че най-късно през месец ноември ще бъдат 

проведени местни избори и датата на тези избори, които не са 

насрочени, те би трябвало да се съобразят с тази дата при планиране 

на евентуално посещение. Писмото е от господин Крис Тейлър, 

който е проектен и изследователски персонал на Венецианската 

комисия, или по-скоро на Съвета на Европа. Има и копие към 

отговарящите за проекта в Грузия – Майа Йорика. Ако имате 

бележки по този текст – проектният номер е 7096. Крис Тейлър е 

човекът, който евентуално се занимава с администрирането на 

проекта, по който част от Грузинската комисия иска да ни посети. 

Дължим някакъв отговор и не бива да оставяме въпроса висящ. 

(Реплика.) 

Колеги, тъй като не знаем датата, ще бъде въпрос на 

уточняване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Може би да им 

кажем, че Централната избирателна комисия няма да има 

възможност преди 15 ноември. 

Колеги, има ли изказвания във връзка с предложението на 

господин Димитров за писмото, което да изпратим до колегите от 

Грузия? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, имам още два доклада – вх. 

№ ЦИК-07-61-6-7. От нас се очаква потвърждение да се включим в 

срещата, която се е провела вчера на Европейската мрежа в областта 

на изборното сътрудничество – докладвам го за сведение. 
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Последният доклад е докладна записка, свързана с подаване 

на справка за предоставените средства за медийни пакети по Закона 

за сметната палата до Одитна дирекция „Специфични одити на 

Сметната палата“. Справката е коректна. 

Моля да гласуваме нейното изпращане с кратко 

придружително писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка с вх. № НС-06-311/09.06.2023 г. и преписка с вх. № НС-07-

28/12.06.2023 г. Първата преписка е от Столична община, Район 

„Средец“, втората – от Район „Възраждане“. И двете преписки са във 

връзка с изпълнени дейности на комисия за унищожаване на 

неизползваните и оставени в общинската администрация бюлетини 

като резерв и формуляри на изборните книжа от изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. Докладвам ви ги за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, по повод писмото, което на 

предходното заседание изпратихме до упълномощените 

представители на коалиция „Обединени патриоти – НФСБ – АТАКА 

и ВМРО“, както и до заместник-председателя на ОИК – Челопеч,  Л. 

К.        по повод назначаване на заместващ заместник-

председател на ОИК във връзка с произвеждането на местния 

референдум в село Челопеч, сме получили отговор от госпожа 

К., към който тя е приложила заповед от Регионалния инспекторат 

по образованието, затова че за периода от 16 юни до 
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27 юни е определена като проверяващ на изпитните работи от НВО в 

края на седми клас.  

В допълнение към това писмо е изпратила и едно, наречено 

от нея, придружително писмо, собственоръчно написано, с 

уточнение, в което уточнява, че във връзка с отсъствието й като 

заместник-председател на ОИК на 18 юни, когато е насрочен 

референдум в село Челопеч, уточнява, че желанието й е да бъде 

назначен заместник само, подчертано, за посочения период, когато 

ще се проведе референдумът, тоест според нея тя ще отсъства само 

на 18 юни. Така разбирам от това обяснение, с което и вие може да 

се запознаете. Всички писма са в папка с моите инициали. 

Предполагам, че във връзка с всичко това сме получили и писмо от 

председателя на ОИК – Челопеч, което е едно запитване по имейла, 

не е подписано от председателя и секретаря, в което се пита 

следното: „Във връзка с наближаващата дата за провеждане на 

референдума, 18 юни, моля за ваш писмен отговор, че ОИК – 

Челопеч, ще бъде от 10 членове към деня на изборите – четен брой 

членове, и няма да бъде проблем протоколът да се подпише от тези 

10 души, тоест ще липсва един подпис“. 

Аз предлагам цялата тази кореспонденция да остане за 

сведение на Централната избирателна комисия във връзка с липсата 

на легитимно пълномощно от страна на упълномощения 

представител на коалицията за назначаване на заместник член и във 

връзка с невъзможността да бъде назначен такъв заместващ 

заместник-председател  на ОИК – Челопеч. 

По отношение на въпроса на председателя на ОИК освен да 

го предложа за сведение за друго нямам предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

друго предложение, различно от това на докладчика? Няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Не смятам, че дължим отговор на 

ОИК за такъв въпрос! 

Колеги, с вх. № МР-22-2/12.06.2023 г. е получено запитване 

от господин        И.      Г. дали е възможно на web сайта на 
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Централната избирателна комисия да бъде създадена форма, в която 

всеки гражданин да провери дали неговото ЕГН участва в събраните 

подписи за свикването на референдума по модела на 

парламентарните избори.  

Предлагам да отговорим на господин          Г.,        че съгласно 

чл. 13 от Закона за прякото участие на гражданите в държавната 

власт и местното самоуправление подписката се внася в Народното 

събрание от инициативния комитет и се регистрира в нарочен 

регистър съгласно чл. 10 от същия закон, поради това ние няма как 

да създадем такава функционалност на нашия сайт. Ако желае, той 

би могъл да се обърне с това предложение към Народното събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения по текста на отговор? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МР-23-2/12.06.2023 г. е 

получено предложение от           И.   К.      в качеството й на 

заместник-председател на секционна избирателна комисия в 

избирателна секция с посочения в писмото номер в държава 

Испания, населено място град Бургос. 

С това писмо се прави предложение при произвеждане на 

очаквания референдум „за“ или „против“ въвеждане на еврото да се 

смени местоположението на секцията, тъй като досегашното място 

не е удобно за представителите на българската общност – докладвам 

го за запознаване на Централната избирателна комисия, и в случай 

че има насрочен референдум ще бъде обсъдено предложението по 

реда, по който се обсъждат и определят местата. (Реплики.) 

Да го изпратим на Външно министерство, ако има насрочен 

референдум. Аз смятах да го предложа на вниманието на господин 
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Цветозар Томов, който отговаря за гласуването в чужбина. 

(Реплики.) 

Колеги, след проведения разговор, предлагам да препратим 

това писмо по компетентност на Министерството на външните 

работи, които биха могли да го имат предвид не само при 

организиране на референдум, но и при произвеждане на бъдещи 

избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме препращането на писмото до министъра 

на външните работи. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВ: Докладвам запитване с вх. № НР-22-

1/12.06.2023 г. от госпожа  П.,         която пита защо от случайни 

хора се събират подписи за референдум, като се изисква пълно име, 

ЕГН и постоянен адрес – докладвам го за сведение. Всеки гражданин 

доброволно полага подписа си в подписка, ако желае. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

застрахователна полица с вх. № ЦИК-00-205/12.06.2023 г. на 

основание сключения договор между Централната избирателна 

комисия и „ОЗК – Застраховане“, като резултат от проведената 

процедура за обществена поръчка. 

Предлагам ви да одобрим застрахователната полица да бъде 

подписана от председателя на Комисията за застрахован, като 

представляващ Комисията, както и същата да бъде предоставена в 

оригинал заедно с оригинала на сключения договор в 

счетоводството на Централната избирателна комисия, където да се 

съхраняват тези оригинали заедно с приложен на технически 
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носител списък на всичките застраховани СУЕМГ с оглед следенето 

и заплащането в срок на дължимите по този договор и полица 

застрахователни премии, както са посочени и определени в договора 

и в застрахователната полица. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим предложеното 

току-що. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е във връзка 

с писмо от Районна прокуратура – Плевен, с вх. № МИ-09-14, с 

което се изисква от нас информация за посоченото в писмото  лице 

относно изтърпяване на наложено наказание лишаване от право да 

заема изборна държавна и обществена длъжност за срок от три 

години по влязло в сила споразумение от 3 ноември 2015 г.  

В моя папка има подготвено писмо до Районна прокуратура – 

Плевен, с проектен номер 7083, с което ви предлагам да 

предоставим изискваната от прокуратурата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е във връзка 

с писмо от Районна прокуратура – Бургас, Териториално отделение – 

Айтос, с вх. № ПВР-09-31 относно изискване предоставянето на 

документи и информация по досъдебно производство с посочен 

номер относно документи, касаещи посоченото в писмото лице, за 
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което е констатирано, че е гласувал повече от един път в изборите на 

14 ноември 2021 г.  

Подготвени са заверени преписи на изисканите документи, 

както и придружително писмо, с което да ги предоставим на ТО – 

Айтос, на Районна прокуратура – Бургас. В моя папка с проектен 

номер 7088 е придружителното писмо до ТО на Районна 

прокуратура – Бургас. 

Предлагам да го одобрим и изпратим изисканите документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания? 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам вх. № НС-07-

31/12.06.2023 г. – писмо от Столична община, Район „Люлин“, с 

което са ни изпратени документи – протокол, заповед за назначаване 

на комисия във връзка с провеждане на действия по унищожаване на 

неизползвани и оставени в областната или общинската 

администрация бюлетини като резерв и формуляри на изборни 

книжа от изборите за народни представители на 2 април 2023 г. 

Докладвам за сведение. 

Следващият ми доклад е по вх. № НС-06-315/12.06.2023 г. от 

община Плевен, с което писмо също са ни предоставени относимите 

документи – протокол, заповед за назначаване на комисия, отново 

във връзка с отваряне на запечатано помещение във връзка с 

унищожаване на неизползвани бюлетини и резерв, и формуляри на 

изборни книжа от изборите за народни представители, произведени 

на 2 април 2023 г. 

Колеги, също така искам да ви предложа във връзка на 

предходни заседания докладвани и обсъждане в работни групи 

писмо от „Информационно обслужване“ АД, касаещо компютърната 
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мрежа и изобщо обезпечаването на тези системи в Централната 

избирателна комисия. Да ви предложа изпращането на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД. В моя папка има проект на 

писмо, като ще предложа една малка редакция в него, с проектен 

номер 7098 – писмо, с което да ги уведомим, че бихме искали да 

бъде обследвана локалната мрежа на Централната избирателна 

комисия, както в тяхното писмо беше предложено, а тяхното 

предходно писмо е с вх. № ЦИК-00-187. 

Предлагам в средата на текста на писмото да посочим, че 

очакваме в кратък срок предложение как да бъде организирано 

обследването и какво се изисква да бъде подготвено, за да бъде 

извършено това обследване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля да гласуваме изпращането на писмото до 

„Информационно обслужване“ АД. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № ЦИК-

02-38/31.05.2023 г. – писмо от Комисията за прякото участие на 

гражданите и взаимодействието с гражданското общество, с което 

ни изпращат за становище Законопроект за изменение и допълнение 

на Закона за прякото участие на гражданите в държавната власт и 

местното самоуправление под съответния номер с вносители 

Костадин Костадинов и група народни представители. 

В моя папка от днес с проектен номер 7079 ще видите проект 

на писмо до госпожа Анна Александрова, за председател на 

Комисията за прякото участие на гражданите и взаимодействието с 

гражданското общество. 
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Моля, колеги, отново да се запознаете с проекта на писмо и 

ако имате предложения, да бъдат обсъдени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете. 

Има ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № ПВР-09-16-

1/06.06.2023 г. – проект на постановление за възлагане на действия 

по разследване от Окръжен следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Добрич, с което искат да предоставим информация 

относно гласуването на посочено лице със съответното ЕГН на 

проведените на 21 ноември 2021 г. избори за президент и 

вицепрезидент на Република България, във връзка с 

осъществяването на правото на вот от това лице в две секции под 

съответния номер, находящи се в Обединеното кралство 

Великобритания и Северна Ирландия. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо с проектен 

номер 7091, с което отговаряме и предоставяме съответните 

документи, които са поискани в писмото на ОСлО към Окръжна 

прокуратура – Добрич. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам и вх. № НС-04-02-

246/05.06.2023 г. – писмо от РУ на МВР – Асеновград, към ОД на 
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МВР – Пловдив, с което иска да им предоставим информация за 

членовете на секционна избирателна комисия под съответния номер, 

находяща се в Република Турция. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до РУ на 

МВР – Асеновград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам за сведение вх. № 

ПВР/НС-6-22/09.06.2023 г. – писмо от Районната администрация 

„Надежда“ на Столична община, във връзка с отваряне на 

запечатано помещение относно искане за извършване на проверка по 

досъдебно производство под съответния номер за изборите за 

президент и вицепрезидент, проведени на 14 и 21 ноември 2021 г.  

Писмото е съпроводено със заповед на кмета на Район 

„Надежда“ и протокол от извършените действия за отваряне на 

запечатано помещение. 

Докладвам също така и писмо от Район „Тракия“, на община 

Пловдив, с което ни информират и предоставят съответната 

документация във връзка с отваряне на запечатано помещение за 

извършване на проверка относно изборите за народни представители 

на 11 юли 2021 г. и на 14 ноември 2021 г. Писмото е съпроводено 

със заповед на кмета и протокол за извършените действия във връзка 

с отварянето на запечатаното помещение – докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо от 

Район „Илинден“ на Столична община с вх. № НС-07-

30/12.06.2023 г., с което са изпратени документи за предоставяне на 
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информация относно отваряне на запечатано помещение от района, в 

което се съхраняват изборни книжа и материали в изпълнение на 

съответните решения на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам за сведение приемо-предавателен протокол с вх. 

№ ЦИК-00-202/09.06.2023 г., с който са предадени ключ за стая 

№ 68 и многофункционално устройство от ЦИК на финансовия 

инспектор, който извършва финансовата инспекция в ЦИК. 

Докладвам вх. № НС-00-275/09.06.2023 г. и вх. № НС-00-

276/09.06.2023 г. – приемо-предавателните протоколи между 

Централната избирателна комисия и „Информационно обслужване“ 

АД относно предаването на бюлетините на ЦИК с резултатите от 

гласуването в изборите за народни представители на 2 октомври 

2022 г. 

С вх. № ЦИК-00-274/09.06.2023 г. сме получили писмо от 

„Информационно обслужване“ АД в отговор на наше писмо с изх. № 

ЦИК-00-196/05.06.2023 г., с което ни информират, че са закрити 

пощенските кутии, валидността на удостоверение за електронен 

подпис и профилите в деловодната система на ЦИК на служителите, 

чиито трудови правоотношения са прекратени, а именно         Г.     

М.           и     Н.            Г.  В писмото е допусната техническа 

грешка в името на Г. – докладвам го за сведение. 

Докладвам вх. № ЦИК-09-182/09.06.2023 г. – докладна 

записка от администрацията на ЦИК, относно необходимост да се 

направи заявка на тонер касети – би трябвало преписката да е в моя 

папка с днешна дата.  

Централната избирателна комисия е сключила договор след 

проведена обществена поръчка с предмет: „Доставка на оригинални 

тонер касети и барабани за многофункционални устройства, 

копирни машини и принтери за нуждите на ЦИК“. Срокът на 

договора изтича на 8 юли 2023 г. Съгласно одобрения от 

Централната избирателна комисия график за възлагане на 

обществени поръчки през 2023 г. е предвидено обявяване на 
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обществена поръчка с прогнозна стойност до 70 хил. лв. със същия 

предмет.  

В докладната записка е пропуснато да се посочи, че съгласно 

одобрения от ЦИК график документацията трябваше да бъде 

подготвена и представена на вниманието на ЦИК до края на месец 

февруари. Надявам се преди изтичане срока на договора тя да е 

готова, тъй като е в процес на изготвяне. 

В докладната се посочва, че цените по действия договор са 

актуални към датата на сключването му през 2021 г., а към 

настоящия момент след извършено проучване в интернет тонер 

касетите са поскъпнали с около 30-40%. Извършен е преглед на 

наличните количества в склада на ЦИК по вид и брой след 

провеждане на изборите за народни представители на 02.04.2023 г. и 

е изготвена справка, която е приложена към докладната записка, от 

която е видно, че са намалели количествата от моделите касети, 

които са най-употребявани в ежедневната работа на Комисията. 

За осигуряване на нормалния работен процес и предвид това, 

че договорът, сключен през 2021 г., изтича на 8 юли възниква 

необходимост от осигуряване на тонер касети в рамките на 

стойността на сключения и действащ към момента договор, а 

именно до 70 хил. лв. без ДДС или 84 хил. лв. с ДДС. 

До настоящия момент са извършени пет заявки и пет 

плащания по фактури, като остатъкът по договора е в размер на 

10,549 лв. с ДДС. Прогнозната стойност, ако се направи нова заявка 

в рамките на действия договор, е в размер на 8 608,73 лв. без ДДС 

или 10 330,48 лв. с ДДС. 

По бюджета на Централната избирателна комисия има 

налични средства по § 10-15 „Материали“. 

В докладната записка се предлага Комисията да приеме 

решение за изпращане на заявка до изпълнителя за извършване на 

доставка на необходимите тонер касети. 

Колеги, в докладната се съдържа и предложение след 

представяне на фактура да се извърши плащане, но аз не правя това 
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предложение – да вземем решение сега, за извършване на плащане, 

тъй като към докладната записка не е приложен контролен лист, така 

че, когато бъде изпълнена заявката, когато се представят 

необходимите документи, съпроводени с контролен лист за 

извършен финансов контрол, тогава отново ще ви предложа да се 

вземе решение за извършване на плащане. Сега предлагам да 

одобрим направеното предложение за изпращане на заявка за 

доставка на тонер касети в рамките на действащия договор. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

НС-04-02-252/08.06.2023 г. – от ОД на МВР – Кърджали, ни питат 

дали са подадени заявления по чл. 16, ал. 1 и по чл. 33, ал. 2 от 

Изборния кодекс от лицето Гюлбеяз Ватансевер. В случай че лицето 

е подало такива, моля да бъдат предоставени заверени копия от 

същите; списък на членовете на СИК № 584 в Република Турция на  

проведените избори за парламент на 2 октомври 2022 г., като бъдат 

посочени техните имена, ЕГН, адрес и телефон за връзка; заверено 

копие на допълнителната страница на оригинала на избирателния 

списък за тази секция, където са попълнени данните на въпросното 

лице и където фигурира подписът на същото. Молят да бъде 

предоставено добро качество на преснимане, а попълнените данни 

да не бъдат оцветявани или подчертавани с цел извършване на 

експертно изследване на положения подпис от експерт-криминалист 

от ОДМ на МВР – Кърджали. 

Подготвен е отговор – може да го погледнете в моя папка във 

вътрешната мрежа. Изпратили сме към този отговор и всички 

решения досежно членовете на въпросната секционна избирателна 
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комисия извън страната, като сме уточнили, че не разполагаме с 

други данни за членовете на секционните избирателни комисии и им 

казваме, че към настоящата дата оригиналите на документите от 

гласуването в изборите за народни представители на 2 октомври 

2022 г. извън страната – изброени са всичките: протоколи, 

избирателни списъци, декларации и така нататък не са предадени за 

съхранение все още в Централната избирателна комисия, поради 

което не можем да предоставим исканите документи по т. 1 и 3 от 

писмото, а именно заверените копия от декларация на лицето, и 

заверено копие на допълнителната страница от оригинала на 

избирателния списък на секция № 584, Турция. 

Това е предложението ми за отговор ведно с документите, 

които са налични в Централната избирателна комисия и можем да ги 

изпратим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад вх. 

№ НС-22-424/23.05.2023 г. – в предходното заседание ви докладвах 

преписката и остана да се запознаете. Това е по повод постъпила 

жалба от М. И. с посочено ЕГН.  

Такава жалба е изпратена и до председателя на Централната 

избирателна комисия, в която жалбоподателят моли госпожа 

Нейкова да разгледа действията на институциите по изпратената от 

него жалба до кмета, до председателя на Общинския съвет, до 

председателя на ОИК – Хаджидимово, до областния управител, 

Районна прокуратура – Благоевград, относно постъпило основание 

по чл. 30, ал. 4, т. 5 от ЗМСМА за предсрочно прекратяване 

пълномощията на общински съветник, който дълго време живее и 
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работи в Англия. Пита трябва ли да се започне процедура по чл. 30, 

ал. 1 от Закона и моли да насочим вниманието си към Протокол 

№ 28 от 7 април.  

Докато ви чета жалбата – всички материали би следвало да са 

качени в моя папка във вътрешната мрежа, тъй като с наше изрично 

писмо изискахме от ОИК – Хаджидимово, да ни предоставят цялата 

преписка с цялата съдържаща се в нея документация.  

От съдържанието на Протокол № 28 от 7 април 2023 г. на 

ОИК – Хаджидимово, е видно, че вместо кметът на общината да 

изпълни нормата от закона, се е заел председателят на Общински 

съвет – Хаджидимово, като е изпратил справка за отсъствията на 

господин Ч. за 2022 г. и три броя уведомления без приложени към 

тях документи, доказващи отсъствието му по уважителни причини. 

Уведомленията са изпратени от лицето на електронната поща на 

Общинския съвет от Англия.  

В жалбата обаче се твърди, че е отсъствал пет поредни 

заседания, проведени през 2021 г. Не е посочено в протокола 

отсъствието му от заседание на 21.11 на Съвета, което е видно от 

заседание от 3 февруари 2023 г. – изброяват се решения, с които се 

приема отчет за дейността на Общинския съвет. 

Лицето се жалва, че не му е връчен препис от протокола и 

трябва ли да се изпрати писмо до ЦИК като заинтересовано лице. С 

негово искане до председателя на ОИК е помолил да му се издаде 

заверен препис от протокола срещу заплащане, както и имало отказ 

за достъп до преписката.  

Моли ни да разгледаме прикачените документи, Протокол № 

28 от 7 април и да ги определим за незаконосъобразни и нищожни – 

прилага пакет от документи. Това е пристигнало по електронната 

поща. Тъй като бяха доста неподредени тези документи, които ни 

изпраща жалбоподателят, поради което гласувахме в Централната 

избирателна комисия да се изпрати писмо до ОИК – Хаджидимово, 

да ни изпрати цялата преписка. 
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С вх. № МИ-15-89/05.06.2023 г. ОИК ни изпраща цялата 

преписка по взетото решение. Моля да я разгледате.  

Видно от преписката молбата е до господин кмета на община 

Хаджидимово, с копие до Областния управител, Районна 

прокуратура – Благоевград, ОИК – Хаджидимово, председателя на 

Общинския съвет и всички адресати, които виждате. 

Лицето твърди, че е било регистрирано като кандидат за 

общински съветник и реално е следващият след           Е.       Ч., 

който е бил под № 3 в листата на ПП ГЕРБ, а под № 4 е самият 

жалбоподател, тоест, счита, че има правен интерес, ако се прекратят 

предсрочно пълномощията на Ч., той е следващият от листата 

на ПП ГЕРБ. 

Казва, че не е присъствал на пет заседания и на основание 

чл. 30, ал. 4, т. 5 от ЗМСМА да бъдат предприети необходимите 

действия за предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник Ч. Предлага председателят на общинския съвет да 

инициира такова производство и да изпрати до общинския съветник 

уведомително писмо ведно с документите, да подаде писмено 

възражение. 

Другото, което може да прочетете в молбата, приложени са 

документи – решението на ОИК, удостоверение на лицето, че е 

избран за общински съветник, има и приложени от ОИК до 

председателя на Общинския съвет да представи справка за 

неучастието на лицето Ч. и са приложени и уведомления от 

общинския съветник Ч. заверени копия на отсъствията. На 

2 септември 2022 г. отново уведомява, че няма да присъства поради 

семейни причини. Приложени са и присъствени листове, абсолютно 

цялата преписка. Изпратено е уведомление до лицето по чл. 30 за 

евентуално изпращане на възражение, че е започнала такава 

процедура. Приложена е и обратна разписка, че е получило същото. 

Уведомлението е до          Е.         Ч. за образуване на 

административно производство. Приложено е и копие на обратната 

разписка и следва Протокол № 28 от 7 април 2023 г. на ОИК – 
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Хаджидимово. Решението е: отказва да прекрати предсрочно 

пълномощията на общинския съветник Е.      Ч. и прекратява 

административното производство по реда на чл. 30, ал. 1 

от ЗМСМА. 

В мотивите се описва, че не е налице три поредни отсъствия 

от общо пет заседание през 2022 г. на общинския съветник без да 

уведоми писмено председателя на общинския съвет за неучастието 

си в заседанието на Съвета по уважителни причини – служебна 

ангажираност, отсъствие от страната, заболяване и други. 

Счита се, че по отношение на общински съветник Ч. не са 

налице условията на чл. 30, ал. 4, т. 5 от ЗМСМА за предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник, поради което е 

постановено и въпросното решение. 

Уважаеми колеги, ще ви зачета и чл. 30, ал. 4, т. 5, касаеща 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник, а 

именно „…когато без да е уведомил писмено председателя на 

Общинския съвет за неучастието си в заседанието на Съвета по 

уважителни причини – служебна ангажираност, отсъствие от 

страната, заболяване и други, не е участвал в три поредни или общо 

в пет заседания на Общинския съвет през годината…“. 

С оглед на изложеното и съдържащите се в преписката 

документи, заверени, както казах, от ОИК – Хаджидимово, 

въпросният общински съветник е подал за отсъствията си 

уведомления по реда на чл. 30, ал. 4, т. 5 от ЗМСМА  и е посочил, че 

по семейни причини отсъства от страната. Няма приложени 

доказателства за това отсъствие от страната. 

Въз основа на това единодушно ОИК – Хаджидимово, е взела 

решение да не прекратява предсрочно пълномощията на  общинския 

съветник. (Реплики.) 

Уважаеми колеги, след като се запознахте с цялата преписка, 

първо, с приложените документи към жалбата на лицето, второ, с 

цялата преписка, изпратена ни от ОИК – Хаджидимово, тъй като 

ЦИК на първо място не е компетентна да се произнесе по 
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направеното искане от жалбоподателя, предлагам с придружително 

писмо тази преписка, въпреки че решението е постановено на 7 

април 2023 г., а жалбата е постъпила в ЦИК на 23 май 2023 г., 

предлагам с придружително писмо цялата документация – жалбата 

на лицето, ведно с приложените към нея документи и преписката ни 

изпратена от ОИК – Хаджидимово, да бъде изпратена на 

Административен съд – Благоевград, с копие до жалбоподателя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения или изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов,  Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Любомир Георгиев). 

 

Преминаваме към точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам съобщение от Софийски 

районен съд по адм. наказателен характер дело № 9888/2022 г. С 

това съобщение ни се връчва препис от подадена в срок касационна 

жалба с входящ номер срещу Решение по делото № 

2229/12.05.2023 г. Докладвам го в момента за запознаване и ще бъде 

възложено на звено „Правна дейност“ да изготвят отговор по тази 

касационна жалба – вх. № ПВР/НС-8-4/08.06.2023 г. 

Следващият ми доклад е с вх. № МИ-08-36-1/12.06.2023 г., с 

което ни се връчва електронно подписана призовка от Върховен 

административен съд, Трето отделение по адм. дело № 5443/2023 г., 

с което се известяваме, че е насрочено съдебно заседание по делото 

за 4 октомври 2023 г. от 14,00 ч. Делото е с касател Десислава 

Георгиева Йорданова чрез адвокат К. Г. – за сведение и на звено 

„Правна дейност“ за по-нататъшни действия. 
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Следващият  ми доклад е отново за сведение – документ, без 

входящ номер от 13 юни, който е качен в моя папка. Докладвам го за 

сведение. Моля да се запознаете. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, част от 

преписките, които са разпределени тази сутрин, са без входящи 

номера, тъй като имаше технически проблем с деловодната система. 

Разбира се, те ще бъдат заведени в деловодството. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Баханов, заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

61/12.06.2023 г. от 6 юни е първоначалното, след това е от 12 юни – 

допълнение, е постъпило искане за изплащане на възнаграждение за 

проведено едно заседание и дадени две дежурства от ОИК – Девин. 

Приложена е счетоводна справка и контролен лист. Едното 

дежурство е дадено на 16 май 2023 г. от председател и член, а 

заседанието е проведено на 17 май 2023 г. в състав председател, 

двама заместник-председатели, секретар и 8 членове. Следващото 

дежурство е дадено от председател на 31 май 2023 г. 

Приложен е протокол за предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмет на кметство поради смъртта му. Направена е 

и счетоводна справка, която съвпада със счетоводната справка, 

изготвена от счетоводството на ЦИК. Общата сума за дадените 

дежурства и проведеното заседание е на стойност 633 лв. а с 

осигурителните вноски – 841,89 лв. 

Има становище за законосъобразност относно поемане на 

задълженията. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащане 

възнагражденията на ОИК – Девин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, връщаме се в първа точка. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги докладвам за сведение в папката 

ми от предходно заседание вх. № НС-01-9. Това е писмо от 

Администрацията на президента, с която ни е препратено писмо от 

господин Ненов – бил е председател на секционна избирателна 

комисия в САЩ. 

След като прегледах писмото, считам, че президентството е 

следвало да препрати този имейл на Министерството на външните 

работи, тъй като изцяло изложеното в писмото на господин Ненов, 

касае организационно-техническата част на изборите. 

В тази връзка ви предлагам да го препратим на 

Министерството на външните работи за преценка и съобразяване 

при организацията на следващи изборни процеси. 

Моля за протоколно решение за препращането на вх. № НС-

0109/02.06.2023 г. до Министерството на външните работи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания. (Реплика.) 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да направя уточнение – тъй като 

препращаме по компетентност във връзка с това, че писмото касае 

организационно-техническата част, която съгласно Изборния кодекс 

е в прерогативите на Министерството на външните работи, 

изходящото писмо до Министерството на външните работи да бъде с 

копие до Администрацията на президента, за да са запознати с 

движението по преписката, за да се знае в кой обхват на правомощия 

са поставените от лицето въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 
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Моля да гласуваме изпращане на писмо с приложено 

писмото, което докладва колегата Стоянова, до министъра на 

външните работи. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: В същата папка моля да погледнете вх. 

№ ЦИК-16-4-1 – писмо, с което фондация „Програма достъп до 

информация“ ни уведомява за извършена от тях оценка на интернет 

страниците на над 560 институции, като твърдят, че оценката, която 

са направили съответства на задълженията за публикуване в 

интернет по Закона за достъп до обществена информация и е 

проведена в началото на месец юни. 

Моля да се запознаете, но не считам, че ЦИК би могла да 

взима отношение по това писмо, тъй като то има информативен и 

индикативен характер. Все пак моля да го погледнете и предлагам да 

остане за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Остава за запознаване това писмо. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последното, което докладвам, е вх. № 

НС-23-324 – връщам го на доклад отново, тъй като вече сме 

работили по тази преписка. Това е писмото от Комисията за защита 

на личните данни, по което събирахме информация, за да бъде 

предоставена по поставените от Комисията въпроси. Отговорът е с 

проектен номер 7081.  

Моля да го погледнете и ако нямате бележки, да го изпратим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме изпращане на информацията до 

Комисията за защита на личните данни след нейното прецизиране. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, мисля, че изчерпахме дневния ред, поради което 

закривам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за четвъртък, 15 юни 

2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 13,10 ч.) 

 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


